



Styrelsemöte 231128

Protokoll

Närvarande: Viveca Räm, Jenny Söderberg, Annika Arosenuis, Linda Bejersten

Frånvarande: Cathrine Berglind, Isabelle Bejersten, Matilda Eriksson

Gäst: Kalle Arosenius

§1 Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet.

§2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§3. Val av justerare

Till justerare valdes Jenny Söderberg.

§4. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.

§5. Redogörelse för ekonomi

Föreningen har 27 448 kronor vid dagens datum.

§6. Rapport från tävlingskommittén

Möte förra veckan hos Viveca och Stina och Viveca håller ihop det nu men det finns just nu ingen riktig tävlingskommittén. 10 stycken deltagare på mötet. Verkar vara större intresse gällande hoppning ponnylag. Nu blir det div 4 i hoppning i vår och div 3 i höst. Fälttävlan kan anmälas senare, i februari. Det finns fler medlemmar som är intresserade av att vara med än tidigare. Viveca anmäler ett ponnylag och sen tar klubben tillbaka anmälan om det inte blir ett helt lag.



§7. Ungdomsledamoten informerar

Inget att rapportera

§ 8. Kommande eller genomförda aktiviteter

Förslag på kommande aktiviteter:

- Förslag på inomhusterrängträning, förslag att vi kan kolla med ERK om vi kan hyra deras fullstora ridhus. Och vi behöver hjälp av HB att köra dit lite hinder i så fall. Har tidigare hyrt ridhuset i Ytter Gånsta. Även förslag på Säva, det är nya ägare och de är intresserade av fälttävlan och kommer uppdatera sina egen utomhusbana och det finns inomhus hinder också. Där kanske man kan hyra både ridhus och hinder. Sara Algotsson har varit där och hållit träningar. Skicka frågan till flera ställen så vi får se om det är genomförbart. Annika kollar prisuppgifter för tränare Anki G. Sussi skulle fråga Victor om det är möjligt med två dagar i vår för fälttävlanskort-kurs. Återkommer med datum.
- Pay'n jump? Inte innan nyår utan ev i vår.
- Musikhjälpen datum 11-17/12- ingen aktivitet planerad just till det i år.
- Cavaletti och Cava 15/12 från kl 16:30-
- Träningsdagar i julhelgen med Stina- Jenny kollar möjlighet och pris. Om det blir av kan vi bjuda in övriga medlemmar för träning. Läggs ut via EFRK och facebook.

Medlemsfest den 10 februari

- Viveca skickar "save the date" och en intressekoll. Inbjudan bör gå ut direkt efter nyår.
- Vi bjuder medlemmar och funktionärer, medföljande får betala sin del.
- Restaurang Golfen tar reducerade priser i baren och kan antingen laga mat eller låna ut köket.
- Linda tar prisuppgifter från restaurangen om mat, olika alternativ.
- Kl 18 fördrink
- Viveca kollar om vi kan få Anders S att spela för oss.

§ 9. Medlemskommunikation

Inget övrigt annat än behandlat i ovanstående punkter.



§ 10. Anläggning och materiel

Inget att ta upp.

§ 11. HB informerar

Inget att ta upp.

§ 12. Övriga frågor

Klubbkläder

Pike, funktionströja, väst, jacka, keps, mössa, marinblått och grönt. prima4you. Vi måste bestämma vad vi ska ha sen är det enkelt att beställa. Linda kollar vidare med både prima4 you Stigsberg.

Ridleden- enligt Viveca finns inget planering just nu, eller i alla fall inget uppdrag till kommunen verksamhet som utför röjningar. Enligt Annika har ridleden glömts bort tidigare och det finns en oro att det är likadant igen. Risk att det blir ändringar i och med Storskogens utbyggnation om det inte blir av nu snart. Det behöver röjas lite och åtgärdas på några ställen. Viktig fråga för klubben. Viveca kollar hur det ligger till med Claes.

Jenny tar med reflexvästar från jobbet och lämnar i stallet, stort tack!

Kalle informerar om fälttävlansträffen:

Bra föreläsningar, genomgång av Equipe sekretariats delarna- nya funktioner.

Landslagsläkaren hade en bra genomgång om vad som kan hända på träningar och tävlingar, skadehantering vid avramlingar, ABC och HLR. Det var gruppaktiviteter om olika case och det visades statistik, ca 2 % ramlar av under tävlingar varav 40 % är mellan hinder. Förslag att ta en föreläsning till klubben till våren om just detta.

Nynäs och Stora Väsby får ha tävling sista helgen i juli, annars hade vi fått mitten av sep.

Klass P70, P80 och P90, Häst klass??

Tack vare datumet kan det komma ryttare som vill kvala inför SM som ligger senare.

Kan bli viktigare med framförhållning för att få ihop funktionärer när det är semestertider.

Viveca lägger till lite text om tävlingen redan nu till medlemsutskicket om festen.

Banbyggarträff 2-3 mars, Kalle och Jens åker.

Kalle träffade Ewa på fälttävlansträffen och hon skulle putta på kassören om ett avslut efter SM.



§ 13. Nästa möte

Tisdag 9 januari hos Viveca kl 18.

Mötet avslutas

**Sekreterare
Linda Bejersten**

**Justerare
Jenny Söderberg**

**Ordförande
Viveca Räm**